

Title (en)

Device for the programme controlled weft-insertion in two different sheds.

Title (de)

Vorrichtung für den programmgesteuerten Schusseinschlag in zwei verschiedene Fächer.

Title (fr)

Dispositif pour l'insertion contrôlée par programme de la dute dans deux foules différentes.

Publication

EP 0323568 A1 19890712 (DE)

Application

EP 88119784 A 19881128

Priority

CS 873787 A 19871202

Abstract (en)

The invention relates to a program-controlled weft insertion into two different sheds of a jet-weaving machine. The device contains a nozzle (1) with two outlet branches (6, 7) and with a single common feed (14) of the pressure medium which is directed by program control into a particular one of the outlet branches (6, 7) of an extension (8). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen programmgesteuerten Schußeinschlag in zwei verschiedene Fächer einer Düsenwebmaschine. Die Vorrichtung enthält eine Düse (1) mit zwei Ausgangszweigen (6, 7) und mit einer einzigen gemeinsamen Zuführung (14) des Druckmediums, das programmgesteuert in jeweils einen Ausgangszweig (6, 7) eines Ansatzes (8) gerichtet ist.

IPC 1-7

D03D 33/00; D03D 47/30

IPC 8 full level

D03D 33/00 (2006.01); **D03D 47/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

D03D 33/00 (2013.01); **D03D 47/3013** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2048934 A1 19710422
- [A] GB 2079332 A 19820120 - ELEITEX KONCERN TEXTILNIHO STR
- [A] GB 2139654 A 19841114 - ELITEK ZAVODY TEXTILNIHO

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0323568 A1 19890712; CS 276996 B6 19921118; CS 8708737 A1 19901213

DOCDB simple family (application)

EP 88119784 A 19881128; CS 873787 A 19871202